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Agenderingsverzoek 
 
 
 

Datum Raadsplein Besluitvorming: 
 
Indienende fractie(s): CDA, D66, ChristenUnie, PvdD, GroenLinks 

 

Naam woordvoerder(s): Laura van de Giessen, Marco van Driel, Klariska Ten Napel, Annemarie 

Spruijt, Miriam Ntumba 

 
Onderwerp/thema: Normaliseren in de praktijk 

 

Verzoekt bespreking in een:  Technische briefing 

 Rondetafelgesprek 

 Raadsdebat 

 

Aanleiding tot agendering:  Normaliseren is een van de belangrijkste thema’s 

binnen de transformatie van de jeugdzorg. 

Aanbieders van jeugdzorg worden via het nieuwe 

inkoopmodel verplicht om zich aan deze opgave 

te verbinden en ook organisaties in de eerste- en 

nuldelijn houden zich bezig met normaliseren. De 

Sociaal Wijkteams hebben hier ook een 

prominente rol in bij de indicatiestelling.  

 

Toch bestaat er veel onduidelijkheid over wat  

normaliseren is, wat ermee wordt bedoeld en wat 

ermee wordt beoogd.  

 

Doel van agendering:  
 

Het doel van het rondetafelgesprek is: 

1. een open, (stad)breed gesprek over de 

definitie van normaliseren: wat verstaan 

partners onder normaliseren; 

2. duidelijkheid over de reikwijdte van 

normaliseren, wat valt wel en wat valt 

niet onder normaliseren; 

3. inzicht in hoe partners in de dagelijkse 

praktijk normaliseren toepassen; 

4. op termijn (waarschijnlijk zijn hier extra 

stappen voor nodig) komen tot een breed 
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voorstellen 

 
 
 

 
 

Datum 11 mei 2010 
 

2/2 

 

gedragen definitie van normaliseren en 

afspraken over de inzet van 

normaliseren.  

 
Bij rondetafelgesprek: 
- Uit te nodigen meesprekers (naam + 

organisatie) 
- Eventuele alternatieve locatie* 

 
Nader te bepalen, bijvoorbeeld (een afvaardiging 

van) de partners: aanbieders uit de nulde-, 

eerste- en tweede lijn, waaronder: Travers 

Welzijn, Sociaal Wijkteam, het Zwolse onderwijs, 

politie, jeugdzorgaanbieders, Sportservice Zwolle 

en niet te vergeten jongeren/ouders zelf.  

 

Indieners zijn van mening dat een gesprek op 

een toegankelijke locatie voor jongeren van 

meerwaarde is. 

 

*indien het rondetafelgesprek op alternatieve locatie plaatsvindt, is opname en uitzending van het rondetafelgesprek in de 

meeste gevallen (nog) niet mogelijk. 


